
Zápis ze zasedání ŠR konaného dne 6. června 2012 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) – josef.drmota@myslivost.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

MVDr. Jiří Rudolf (zástupce rodičů) – rudolf.trest@quick.cz 

Mgr. Ivana Bočková (zástupce rodičů) – ivanabockova@email.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele) – stejskal@gymnsostelc.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce ředitele) – krejci@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Seznámení s pravidly fungování Školské rady 

3. Schválení Jednacího řádu Školské rady 

4. Volba předsedy Školské rady 

5. Školní vzdělávací plán školy 

6. Výsledky přijímacího řízení a maturitních zkoušek 

7. Informace o testování žáků 9. tříd 

8. Diskuse 

 

ad 1) 

Dr. Máca: 

– přivítání a představení přítomných, seznámení s programem 

ad 2) 

Dr. Máca: 

- seznámil přítomné s obecnými pravidly fungování Školské rady a citoval odpovídající legislativu 

- výčtem shrnul pravomoci a povinnosti Školské rady 



ad 3) 

Dr. Máca: 

- představil návrh znění Jednacího řádu Školské rady 

- Jednací řád byl jednomyslně schválen všemi přítomnými členy Školské rady 

ad 4) 

- jako nový předseda Školské rady byl MVDr. Rudolfem navržen Mgr. Josef Drmota 

- návrh byl schválen: 4 hlasy pro, 1 člen se zdržel hlasování 

ad 5) 

- seznámení s rámcovými rysy ŠVP provedl ředitel školy dr. Máca 

- byly projednány drobné úpravy ŠVP provedené na základě podnětů České školní inspekce 

- byla vysvětlena vazba ŠVP na současný průběh státních maturit s ohledem na plánované změny v 

roce 2012/2013 

- SOŠ – úprava hodinové dotace přírodovědného základu, posílení jazykové kompetence, v 

maturitním ročníku volitelné matematiky pro budoucí maturanty 

- navržené změny byly všemi přítomnými členy schváleny 

ad 6) 

- dr. Máca informoval o průběhu přijímacího řízení 

- byla konstatována všestranná snaha školy o propagaci a nábor nových žáků, bohužel, nedostatek 

žáků se týká českého školství plošně 

- Školská rada byla seznámena s rámcovými výsledky maturit ve škole 

ad7) 

- prozatím definitivně neuzavřeno, průběžně si naši studenti stojí v celostátním srovnání velmi dobře, 

finální výsledky budou Školské radě sděleny na podzim 

ad 8) 

- dr. Máca: 

- informace o přípravě oslav 160. výročí oslav školy a průběhu rekonstrukce přístavby školy 

- Mgr. Drmota: 

- jako základní komunikace mezi členy Školské rady navržen e-mail, schváleno, adresy budou součástí 

zápisu 

- zápis bude posílán e-mailem a vyvěšen na stránkách školy 

- navrhuje vzít na vědomí aktuální stav dokumentů, který Školská rada ze zákona schvaluje, noví 

členové materiály prostudují, případné doplňky a úpravy budou navrženy na podzimním zasedání 

- termíny pro schůzky Školské rady budou zachovány v průběhu září (po přípravě Výroční zprávy) a 

jara (po ukončení přijímacího řízení a maturit) 

 

Zapsal: J. Drmota 


